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Møtereferat 
 
Deltakere:       
Hallfrid Kristoffersen, Berit Torgersen, Geir Inge Sivertsen, Geir Thowsen Tonning 
(deltok fra kl. 1515 til kl. 1700), Gro Harestad, Johannes Tonning, Marianne Hansen, 
Stein Are Osnes, Vibeke Kaarstad, Agnes Omland (vara for Rigmor Lilleland) 
 
Forfall:  
Rigmor Lilleland, Sissel Hauge 
Kopimottakere:  
Ottar Bjerkeset, Sissel Hauge, Kaja Rein Brevig 
 
Møteleder: Hallfrid Kristoffersen 
Møtedato:  25.10.2022 
Klokkeslett: 1515-1800 
Møtenr: 06/22 
Møtested: Gløden, St.Svithun 
Arkivref: 2022/1225 -  99029/2022  

  
 
Møtereferat Brukerutvalget 25.10.2022 
 

Saksnr Emne  Ansvarlig 
30/22 Godkjenning av innkalling og referat fra møte 20.09.2022 

Innkalling godkjent. Kommentar til referatet sak 27/22: 
Kontaktlegeordningen i KVAPS.  
Det foreslås at kontaktlegeordningen fremmes som en sak fra 
Brukerutvalget.  Ellers ingen kommentar til referatet.  
 

 

   
31/22 Statusoppdatering Organisasjonsutvikling 

Prosjektleder Organisasjonsutvikling Kari Jøssang presenterte 
i saken.  
Presentasjonen vedlagt.  
Organisasjonsutvikling inviteres til Brukerutvalget igjen i 
mars for å presentere flytteprosessen fra Våland til Nye SUS 
 

 

   
32/22 Rutiner/saksgang styresaker, Brukerutvalgets 

muligheter for påvirkning/innspill til saker. Fungerende 
fagdirektør Ottar Bjerkeset informerte om saksgangen i 
styresakene.  
 
Brukerutvalget ønsker mer påvirkningskraft i ulike saker. Iflg. 
Ottar Bjerkeset kan det være enklere å nå frem med 
brukerstemmen ved å fremme saker til fagdirektør som videre 
tar  saken opp i Ledergruppen.  Ottar Bjerkeset gir 
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tilbakemelding til administrasjonen om at Brukerutvalget 
ønsker mere involvering.    
 

   
33/22 Orientering om internrevisjon av Brukerutvalget, ref. 

saksunderlag.  
Helse Vest starter internrevisjon av alle Brukerutvalgene i 
regionen. Noen representanter vil bli kontaktet for intervju.  
 
Brukerrepresentanter til SAV, ref. saksunderlag.  
Hallfrid kommer tilbake til saken når prosessen rundt 
rekrutteringen er avklart  
 

 

   
34/22 Info. fra Regional Brukerutvalgssamlingen 

Berit T. Skifttun fra vårt Brukerutvalg og Anne Tyldum fra 
Ungdomsrådet deltok. Berit oppfordret til å melde seg på 
brukersamlingen til neste år da dette er nyttig og lærerikt for 
alle i Brukerutvalget.  

 

   
35/22 Gjennomgang av styresakene til styremøte 31..10.22.  

Stein Are Osnes går igjennom styresakene.  
 
Brukerutvalget ønsker en gjennomgang av adgangskontroll og 
sikkerhet i Nye SUS.  
 

 

   
36/22 Erfaringer fra e-læringskurset 

Flere har tatt kurset,  erfaringene  fra de som har gjennomført 
er at dette er nyttig og lærerikt. 

 

   
 Eventuelt 

 Berit etterlyser svar fra fagdirektøren på brev fra 
Prostatakreftforeningen. Brevet sendes på nytt til 
fungerende fagdirektør Ottar Bjerkeset.  

 

 

 
 
Karin Irene Eide 
referent 


